
FAU-møte – 17. januar 2023 

Berg Skole 

 

 

Tilstede: 

Kjetil Håbjørg (6a), Silje Ellis (7c), Thea Bakken (3b), Inger-Lise Schwab (3c), Mari Støen (2c), Henriette 

B. Brøby (2a, vara), Morten Langholen (6c), Heidi Røste (5b + vara 3A), Silje Slettebø (2b), Anders 

Sveen (3c), Cathrine Skjærgård (4a), Marianne Haugh (6b), Anne-Signe Fagereng og Lisa Reiakvam 

(7a), Yngvar Andersen (5a), Øistein Svelle (1c), Gro Jervell Baardsgaard (5c) 

Rektor Yngvil Hestenes tilstede første del av møtet. 

Velkommen v/leder 

Valg av referent, Anne-Signe Fagereng 

 

 

Rektor orienterer: 

- Som informert via skolemelding til foreldre i dag, så gjør budsjettsituasjonen til AKS at det må 

iverksettes en del sparetiltak, blant annet må åpningstid reduseres med ett kvarter.  

- Spørsmål og avklaring: 

o Skolebudsjett og AKS er separate. Rektor er ansvarlig også for AKS og beslutter tiltak i 

samråd med AKS-leder 

o Kortere åpningstid blir en permanent endring 

- Pedagogisk utviklingsarbeid 2023 

o Ekstra fokus på skriveopplæring 

o Implementere den nye lærerplanen fra 2020 – mer «elevaktivt» 

o Vurderingspraksis – med fokus på å motivere elever 

o Se eget vedlegg, som også vil legges på hjemmeside 

- Konflikthåndtering (spørsmål fra forrige møte) 

o Komplekst spørsmål 

o Situasjoner og individer må håndteres ulikt 

o Jobber med ferdigheter iht sosial læreplan helt fra 1. klasse 

o Det ble utdypet at foreldre har reagert på de opplever som kollektiv avstraffelse, 

men rektor avkrefter at dette er en strategi fra skolens side. 

o Husk at enkelttilfeller og individer ikke skal diskuteres i FAU – det bør heller tas 

direkte med lærer eller rektor/AKS-leder. 

o Andre situasjoner foreldre er opptatt av er hvordan konflikter som utarter seg 

mellom elever håndteres av voksne. Dette ble diskutert og foreldre oppfordret til 

bevissthet rundt tematikken blant personalet og uttrykte et ønske om å forstå hvilke 

metoder voksne ved skolen bruker i konflikthåndtering.  

- Spørsmål fra trivselsgruppa om bruk gymsal til arrangement for foreldre med 

mobbeombud/foredrag 



o Ja, onsdager er gymsal tilgjengelig for denne type interne arrangementer. Ta kontakt 

med rektor for å sette dato. 

 

Diskusjon etter rektors orientering 

Enighet i gruppa om at man ønsker å følge opp punktet om konflikthåndtering videre og sørge for at 

dette er på agendaen hos ledelsen. 

Referat fra forrige møte godkjent. 

Innkalling godkjent 

 

En runde i gruppene våre: 

- Trivselgruppa: Jobber med å få ekstern foredragsholder til møte om digitale/sosiale medier 

og finne ut hva det vil koste 

- Trafikkgruppa: Innspill til Oslo kommune om fotgjengerfelt/fortau ved Vinkelveien. Avventer 

svar og vil purre. Situasjonen ved Tåsenveien ser ut til å være løst nå som arbeidet er ferdig 

- Berg Skoles venner:  

o Kan støtte foreldrearrangement etc.  

- Ungdomsskolegruppa 

o Rektor ved Voldsløkka vil møte FAU ved hver barneskole i februar 

o Foreldrerepresentanter fra alle barneskoler er rekruttert, som kan være forløper til 

FAU ved ny ungdomsskole og ta initiativ til noen felles sosiale arrangementer for å 

bidra til å etablere et godt skolemiljø 

 

Eventuelt 

- Forslag om at FAU engasjerer seg i rehabilitering av området bak skolen. Yngvar følger opp. 

- Møter mellom skoleledelse og FAU-leder har ikke vært gjennomført. Nestleder Tonje kan 

bidra her etter hvert. Ønske om fokus på trivsel og skolemiljø i dette forumet. 

- Stort fokus på smartklokker blant de yngste og det oppleves som et problem at de brukes i 

skole/AKS-tiden/på skolens område, selv om reglene om at de skal være i sekken og i 

skolemodus er tydelig kommunisert. Potensielt ekskluderende når elevene bruker klokkene 

også til å kommunisere til hverandre. FAU vil oppfordre alle foreldre til å støtte AKS i at 

reglene etterleves, og Trivselsgruppa kan vurdere å også ta dette som del av foredrag om 

inkludering/digitale medier. 

 


